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De moeilijkste wedstrijd en misschien ook wel de mooiste! De hoge rough is meedogenloos. Daarbij 
opgeteld de extra spanning van de “elke bal moet goed of in ieder geval niet heel verkeerd zijn” 
wedstrijd van de back tees zorgt voor een slagenarsenaal wat je in een “gewoon” rondje niet vaak 
ziet. 

Bij de dames is de concurrentie nog groter dan bij de heren. De top 5 is erg aan elkaar gewaagd, elke 
slag kan het verschil maken tussen winnen of verliezen. De normaal aanwezige mantel der liefde 
verdween zo nu en dan, de communicatie werd scherp en Vera trok ook dit jaar weer aan het langste 
eind. De einduitslag werd  beïnvloed door het slechte weer, alle dames hadden de eerste 9 holes 
gespeeld toen het onweer en de regen los barste, de tussenstand was niet de huidige einduitslag. 
Helaas de hele wedstrijd werd gecanceld en zoals bekend…. op de laatste negen holes wordt het 
vaak beslist. Hoe het anders was geweest, we zullen het nooit weten…. 

Zelf ging ik met Piet en Berry de eerste dag de baan in. Dat er extra spanning op staat daar kan Piet 
over mee praten😀😀, na hole 1 was het zicht op een goede ronde al vervlogen (we kennen het 
allemaal Piet👍👍).Met 81 en daarna 42 slagen had ik de eerste dag een mooie voorsprong van 9 
slagen opgebouwd tov de nummers 2 en 3. Niets om je zorgen over te maken zou je zeggen…..   

Met Menno en Tim de tweede dag. De voorsprong slonk als sneeuw voor de zon, Menno speelde 
heel goed, niet spectaculair maar heel degelijk, alles recht, de derde bal vlak bij de pin en de puts 
gingen er soepel in (waar ken ik dit toch van….., het begint met een R en eindigt met Rijnja). Wat ik 
de vorige dag bij Piet zag werd nu ook bij mij werkelijkheid. Ballen die je zelden slaat worden ineens 
de norm. Na de eerste ronde waren er nog 4 slagen over (mede door een goede ronde van 41 van 
Menno 👍👍). Na de eerste 4 holes van de tweede ronde was de voorsprong nog maar 1 slag. Lang 
verhaal kort, het onweer brak uit en ik stond inmiddels weer 5 slagen voor toen de wedstrijd werd 
gestopt. Hoe het afgelopen zou zijn, we zullen het nooit weten😎😎.  

Wilma, Ton heel hartelijk bedankt voor de wedstrijdleiding. Twee dagen vroeg aanwezig en laat weer 
weg, tussendoor nog fungeren als richtpunt in de rough, ballenzoeker voor diegene die dit richtpunt 
als beste optie zagen en na afloop ook nog alle kaarten controleren. Je moet het maar doen, top!! 
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